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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak oraz do ministra finan-
sów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowna Pani Minister! Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pañstwa z problemem nurtuj¹cym samorz¹dowców powiatu poddêbickiego, którzy

wyra¿aj¹ swoje obawy w zwi¹zku ze zwiêkszaj¹c¹ siê liczb¹ dzieci umieszczanych w placówkach
opiekuñczo-wychowawczych na mocy postanowieñ s¹dów rodzinnych i opiekuñczych. Jest to du¿e ob-
ci¹¿enie finansowe dla skromnych bud¿etów mniejszych powiatów, takich jak na przyk³ad powiat poddê-
bicki, które ponosz¹ coraz wiêksze koszty z tym zwi¹zane, co zarazem ogranicza realizowanie innych
kluczowych zadañ dla rozwoju powiatu.

Jednoczeœnie pragnê podkreœliæ, ¿e nowelizacja ustawy o przeciwdzia³aniu przemocy w rodzinie, która
6 maja bie¿¹cego roku zosta³a uchwalona przez Sejm, bêdzie potêgowaæ tê sytuacjê, a przepisy ustawy
o finansach publicznych nie wskazuj¹ dodatkowych œrodków, mog¹cych zapewniæ realizacjê powy¿szych
celów. Ponadto moim zdaniem nowe przepisy nowelizowanej ustawy zbyt mocno ingeruj¹ w niezale¿noœæ
rodziny, a na gminy nak³adaj¹ obowi¹zek prowadzenia poradnictwa i interwencji w zwi¹zku z przemoc¹
w rodzinie, nie zapewniaj¹c na to zadanie dodatkowych œrodków.

Bior¹c pod uwagê skalê problemu, ograniczenia finansowe oraz brak skutecznych rozwi¹zañ
w przedmiotowej sprawie, zwracam siê z proœb¹ do Pani Minister oraz Pana Ministra o wyjaœnienie tej
wa¿nej sprawy. Ustawa bêdzie niebawem procedowana w Izbie senackiej, co daje mo¿liwoœæ wprowa-
dzenia poprawek, a zatem uwzglêdnienia przedstawionych uwag.

Z powa¿aniem
Przemys³aw B³aszczyk




